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Vragen van het lid Joldersma (CDA)
aan de minister van Volksgezondheid,
Welzijn en Sport over het bericht dat
ventilatie in kleine cafés een
«krankzinnige eis» zou zijn.
(Ingezonden 18 september 2009)

1
Heeft u kennisgenomen van het
bericht dat ventilatie in kleine cafés
een «krankzinnige eis» zou zijn?1

2
Is de in dit artikel genoemde
deskundige betrokken bij de adviezen
van het Rijksinstituut voor
Volksgezondheid en Milieu (RIVM) en
Toegepast Natuurwetenschappelijk
Onderzoek (TNO) in 2004 naar
omgevingstabaksrook in de horeca
en het recente advies naar het
certificeren van open
rookvoorzieningen? Welke andere
deskundigen zijn daar destijds bij
betrokken?

3
Waarom laat u het RIVM opnieuw
onderzoek doen naar alternatieven
voor afsluitbare rookruimten, terwijl
het RIVM in het rapport in de zomer
van 2009 daar zeer negatief
tegenover staat? Is er dan nog wel
sprake van een «second opinion»?2

4
Zullen naast onafhankelijke
deskundigen ook wetenschappers uit
aanpalende vakgebieden bij dit
innovatieve en onafhankelijke
onderzoek worden betrokken?

5
Wanneer zijn de resultaten van dit
onderzoek te verwachten?

1 Trouw, 11 september 2009.
2 Brief minister van VWS, 11 september 2009,
ontwerpbesluit houdende verduidelijking van
het Besluit uitvoering rookvrije werkplek,
horeca en andere ruimten.
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